



News Release

Spokesperson:

A.P. Chen
Chief Finance Officer

D-Link Announced Global Consolidated Pro Forma Revenue of NT\$3,877Million for March 2007

Taipei, April 10, 2007 - D-Link today announced its global consolidated pro forma monthly revenue of US\$116.8mln for March 2007, up 17.9% MoM but down 0.8% YoY. In Taiwan dollar term, D-Link's global consolidated revenue was NT\$3,877mln, up 19.5% MoM or up 1.6% YoY. As for the first quarter year-to-March figures, D-Link reported its consolidated pro forma revenue of US\$317.7mln, up 7.6% YoY, or NT\$10,457mln, up 9.6% YoY.

友訊科技九十六年三月自結全球合併營收
新台幣三十八億七仟七佰萬元，較上月成長 19.5%

友訊科技今日(96年4月10日)公佈自行結算的96年3月全球合併營收為美金1億1仟6佰80萬元，較上月成長17.9%，較去年同期衰退0.8%。以新台幣計算，96年3月全球合併營收則為新台幣38.77億元，較上月成長19.5%，較去年同期成長1.6%。累計96年3月為止，友訊科技自結全球合併營收為美金3億1仟7佰70萬元，較95年成長7.6%。以新台幣計算，為新台幣104.57億元，較95年成長9.6%。

D-Link Corp. March 2007 Monthly Revenue

	US\$ mln			
Net Sales	03/06	YTD/06	03/07	YTD/07
D-Link HQ	26.4	57.4	1.8	8.3
D-Link OBU	80.6	209.9	81.9	225.1
Alpha Networks	60.9	140.6	58.2	153.0
Related Party Transactions	(50.2)	(112.6)	(25.1)	(68.7)
Consolidated	117.7	295.3	116.8	317.7

	NT\$ mln			
Net Sales	03/06	YTD/06	03/07	YTD/07
D-Link HQ	858	1,854	60	273
D-Link OBU	2,620	6,784	2,704	7,407
Alpha Networks	1,980	4,545	1,920	5,035
Related Party Transactions	(1,641)	(3,640)	(807)	(2,258)
Consolidated	3,817	9,543	3,877	10,457

All 2007 figures: pro forma